

輔導服務 2217-5959

輔導服務目標

本服務旨在以平等、尊重差異的立場,提供一個舒適、安全及多元性 別友善的輔導環境,以協助不同性傾向及性別認同的人士和他們的 家人舒緩及處理因性傾向及性別認同所衍生的壓力、難題和挑戰。

服務對象

- 不同性傾向及性別認同的人士
- 不同性傾向及性別認同的人士之家屬

申請方法

- 透過社工、專業人士(例如:醫護或心理治療專業人士) 或自助組織轉介;
- 服務對象亦可致電「同‧一線」2217-5959,向社工直接提出申請

服務範圍



因性傾向、性別認同、性別氣質感到疑惑或有壓力



因性健康而引致的精神或心理困擾及壓力,例如性病 感染、性疑惑等



因為親密伴侶或家人關係而引起的困難或壓力

服務特色

1 輔導服務費用全免

2 所有資料保密

3 多元性別友善空間

4 支援不同性傾向及性別認同的 人士及其家人

跟進形式



個案面談





上門家訪



電話或 訊息聯絡





網站連結



Counselling Service 2217-5959

Service Objective

PRIDE Land is a counselling centre with a LGBT+ friendly, comfort and safe environment. We aim at providing sexual/gender diversity and their families a face-to-face counselling service for handling their life distress and challenges related to sexual orientation or gender identity with a respect to equality and diversity.

Service Target

- LGBT+ (sexual and gender diversityt)
- LGBT+ family members

Means of Application

- To be referred by social workers, professionals (e.g. medical or psychological professions), or community-based organizations.
- To reach social workers via PRIDE Line 2217 5959 for direct application.

Service Scope



Minority Stress

Being stressful due to sexual orientation, gender identity, or gender expression.



Sexual Health

Being mentally or psychologically stressed and puzzled due to sex health related issues, e.g. Sexually transmitted disease infection or sex-related doubts.



Relationship Difficulties

Being stressful and difficult due to intimate partner relationship or other family relationship issue.

Service Highlights

1 Free of charge

3 Providing LGBT+ friendly spaces

strictly confidential

All information will be kept 4 Supporting LGBT+ and their families

Follow-up ways



BACK

Case counseling



Escorting service



Home visit



Phone-call or messages

Website link

Service User can notice caseworkers at any time to withdraw service.

FRONT